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Deltagere:  Flemming Madsen (FM), Peter Christophersen (PC), Michael Birch (MB), Erik 

Foldager (EF), Kurt Sørensen (KS), Dea Warming (DW), Geert Schou Magnussen 

(GSM) 

Personale:  Jesper Kaas (JK), Jette Lehrmann Jensen (JLJ) 

Afbud: Flemming Nielsen (FN), Tom Bech Frederiksen (TBF), Zahid Butt (ZB), Palle 

Lauritsen (PL), Kasper Dam (KD) 

Dato:  3. juli 2023 

Emne:  Ordinært bestyrelsesmøde kl. 19.00 – 21:50   
Referent: Jette Lehrmann Jensen (JLJ) 

 

Møde referat 
 
1. Godkendelse af referat 

 Referat blev fremlagt og der var enighed om at det var til intern brug og der udarbejdes et 
offentligt referat.  

     
2. Formandens beretning (FM) 

Det har været en almindelig rolig måned med den sædvanlige drift af havnen. Vi skal til 
møde med Brøndby Kommune om havnen d. 5. juli 2023. 
 

3. Rep. og vedligehold 
a. El og vand (JK) El og vand ok for sæsonen. 
 

Slæbestedsbro og BSS-bro er blevet repareret. R-bro er vi i gang med etape 2 for 

sammenligning af tilbud på udskiftning af træ dæk. P-pladsen er tømt og der er ryddet op. 

Opretning af områder og klipning af hæk. Derefter vil der blive renset brønde. Smoka har 

bedt om at der i juli-august bliver lavet lovliggørelse af olieudskilningsbrønde. Der er 

blevet klippet græs og træer rundt omkring i havnen. Der vil blive lavet en oprydning af 

både i område 15 m.v. 

4. Bådpladser 
a. Bådpladser til genudlejning hjemmesiden (JLJ) Der er kommet mange flere 

bådpladser til salg. Det betyder at udvalget bliver større og det tager lidt længere tid at 

sælge pladserne når der er noget at vælge imellem. 

 
5. Regnskab 
     a. Drift pr. 30.06.23 (KS) Balancen for juni var ikke færdig. 
 b. Debitorer (KS) Der er et par debitorer tilbage på listen. 
 c. Likviditet (KS) Likviditeten blev gennemgået. Det ser fornuftig ud vi følger den nøje. 
 
6. Nyt fra udvalg 

a. Havne- og pladsudvalg (PC/FN) Intet nyt 

b. Hjemmesiden (PC) Der mangler stadig billeder af den nye bestyrelse på hjemmesiden.  
c.  SU-udvalget BSS Intet nyt. 
d.  SU-udvalget FF Intet nyt. 
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7. Brøndby Kommune (TBF) Intet nyt 

8. Korrespondance 

a. JK/Tally Key (JK) Tilbud om udskiftning af el-stander til elektroniske QR-koder i stedet for 
vores gamle system. Vi har de nye el stander som ikke kan aflåses og derfor skal vi kigge på 
om vi skal bruge penge på en aflåsningsmodel eller opstart investering af elektronisk el-
stander m.v.. Det blev besluttet at indkøbe 10 stander og sætte forsøget i gang.  
 

9. Diverse forretninger 

 a. Stor hal. Igangværende 

 b. Fækalier Igangværende 

 c. Ska’nokken Blev gennemgået ingen ændringer 

 

10. Eventuelt  

a. Dagsorden til møde 5. juli 2023 med Brøndby Kommune. 

Der var en livlig debat med ideer og visioner omkring hvad og hvor vi kunne se havnen 

fremover. Der blev også debatteret de forslag som kommunen stiller omkring vores økonomi 

og vedtægtsændringer. Der var enighed om at punktet håndtering af ulovlig beboelse i 

Brøndby Havn skulle tages særskilt op på mødet. Forretningsudvalget og havnefogeden 

deltager i mødet. 

5. Næste møde: 

Mandag d. 14. august 2023 kl. 19.00 på Havnekontoret – afbud DW, PC. 
 
 

Bemærkning: 

PS. På efterfølgende møde d. 5. juli 2023 med Brøndby Kommune har vi fået tilsagn om at de ikke har 

brugt vores ”beboerliste” til anmeldelse til skattevæsenet. 

Listen er udelukkende brugt til at danne sig et overblik over situationen. 

 


